
Grønlandsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 11. maj 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

GRU alm. del

Spørgsmål 94
Ventelisterne på anstaltspladser i Grønland vokser. Sidste år gik der mere end 70 dømte 
frit rundt i samfundet uden at få plads til at afsone deres foranstaltninger. Et tal der 
fortsætter med at stige, hvis ikke der sikres flere pladser og ressourcer. Tidligere justits
minister Nick Hækkerup udtalte i 2020, at der var påbegyndt et arbejde for at finde flere 
anstaltspladser for at kunne forhøje foranstaltningsniveauet yderligere. Hvad er status på 
dette arbejde, og hvornår kan anstalterne forvente at få foranstaltningsniveauet hævet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Aaja Chemnitz Larsen (IA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Aaja.Larsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Aaja Chemnitz Larsen
formand
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